
علیرضا رضایی دروازه بان دوم استقلال تا هفته هشتم فرصت بازی پیدا 
نکرده است و با وجود سید حسین حسینی روی فرم بعید به نظر می رسد 
به این زودی ها به رضایی جوان بازی داده شود. گلر جوان آبی ها با انتشار 
استوری در صفحه اینستاگرامش شعری را منتشر کرد که با این مصرع 
شروع می شود که »ای دل غم دیده، حالت به شود« که حال روحی و 

امیدواری این بازیکن به آینده را نشان می دهد.

از همان ابتدای فصل مشخص بود که ریکاردو ساپینتو اعتمادی به بازیکن 
ازبک استقلالی ها ندارد. عزیزبک در هشت هفته ای که از لیگ سپری شده 
فقط سه دقیقه بازی کرده و شرایط خوبی را پشت سر نمی گذارد. مشکل 
این است که اگر از ابتدا سرمربی به این بازیکن اعتقاد نداشت چرا او را 
در لیست نهایی فصل قرار دادند که باشگاه مجبور شود دستمزد دلاری 

این بازیکن را بپردازد.

سـجاد کـه در هفته هـای اخیـر جایگاهـش را در ترکیـب فیکـس اسـتقلال 
از دسـت داده اسـت و غالبـاً به عنـوان ذخیـره پیمـان بابایـی در بازی هـا روی 
نیمکـت می نشـیند. ایـن بـار هـم نیمکت نشـین بـود و در نیمـه دوم بـه جـای 
روزبه چشمی وارد ترکیب اصلی شد تا وضعیت استقلال را هجومی تر کند. 
شـهباززاده هفته هاسـت جایگاهش را  در ترکیب اصلی اسـتقلال از دسـت 

داده اسـت.

علیرضا رضایی عزیزبک آمانوف سجاد شهباززاده

ای دل غم دیده دلارهای بر باد رفته کمتر از یک نیمه

از کمپ آبی
استقلال 4
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ادعای روز: ارسال اسناد جعلی استقلال به سازمان لیگ

سکوت باشگاه استقلال برای چیست؟
ور حقوقی  ل اسحاق مشا حسین آ
سازمان لیگ فوتبال مدعی شده باشگاه 
استقلال در راه ارائه اسناد مربوط به 
تبلیغات محیطی دچار جعل سند شده 
است. او درباره این ماجرا توضیحاتی 
داده است: »باشگاه های ما صاحب 
تشکیلات نیستند. ما برای اجرای 
تبلیغات، به پرسپکتیو، بنرها، نصب 
LED و... نیاز داریم که اینها به یک 
مجری نیاز دارد. ما دلایل مان را گفتیم. 
مدیران عامل باشگاه ها، همگی با این 
تصمیم مخالفت کردند. منتهی به دلیل 
فشاری که باشگاه استقلال آورد و 
از حمایت وزیر هم استفاده کردند، 
اجرای تبلیغات محیطی به آنها واگذار 
شد. طبق صورت جلسه ای، مقرر شد 
که باشگاه استقلال خودش این کار 
را انجام دهد. آنها رقم های نجومی را 

در جلسه تعیین کردند که ما چند صد 
میلیارد درآمد خواهیم داشت و به تبع 
آن، به هر باشگاه چقدر درآمد خواهد 
رسید. سایر باشگاه ها )به جز استقلال( 
بررسی های سازمان لیگ را پذیرفتند و 

با این کار مخالفت کردند.«
آل اسحاق در ادامه حرف هایش گفت: 
»قرار شد فقط باشگاه استقلال این کار 
را انجام دهد. قرارداد ها تنظیم و برای 
آنها ارسال شد. طبق دستورالعمل های 
ید تضامین لازم را  زمان لیگ با سا
می گرفتیم. اعلام کردند که چون ما 
یک باشگاه دولتی هستیم، نمی توانیم 
تضمین دهیم. در نتیجه مدیرکل حقوقی 
وزارت ورزش راهکار داد که از طریق یک 
کارگزار، نماینده استقلال معرفی شود. 
کارگزار آنها قراردادی را امضا کرد منتهی به 
این شرط که باشگاه استقلال این قرارداد 

را تضمین کند که با مهر و امضای خود 
باشگاه اینگونه نیز شد. قرارداد امضا شد 
و تضامین ملکی را نیز دادند. قرار شد بعد 
از اولین مسابقه، مبلغی را پرداخت کنند. 
متأسفانه اولین مرحله را که واریز کردند، 
سایر مراحل پرداخت نشد. سپس ما به 
سراغ تضامین آنها رفتیم و فهمیدیم دچار 
اشکال بوده و جعلی است. ما با باشگاه 
استقلال وارد مذاکره شدیم که هم 
پرداختی ها انجام نشده و هم تضامین 
دچار مشکل است. متأسفانه دوباره 
تحت تأثیر فشار ها و ورود وزیر ورزش، 
جلسات متعددی را برگزار کردند که این 
مبلغ را پرداخت می کنیم و بازی را تا پایان 
فصل ادامه دهند. در انتهای فصل دوباره 
مدیران جمع شدند و جلسه تشکیل 
دادیم که این سهم باشگاه هاست و 
باید پرداخت شود. دوباره جلسه ای را 

در حضور وزیر ورزش برگزار کردند و در 
آنجا نیز صورت جلسه ای تهیه شد که 
قرارداد امسال نیز به استقلال داده و 
طلب ها مشخص شود تا آقای پولادگر 
ظرف یک هفته و به عنوان داور، تعیین 
کند میزان بدهی ها چقدر است. قرار بر 
این شد که باشگاه استقلال آن مبالغ را به 
حساب سازمان لیگ واریز کند و قرارداد 
جاری شود. دوباره قرارداد که بسته 
شد، متأسفانه باشگاه استقلال هیچ 
تضمینی نداده و یک ریال هم پرداخت 

نکرده است.«
این اظهارات در حالی نگاه ها را به سوی 
خود متوجه ساخته که مدیران باشگاه 
استقلال از اصالت اسناد ارائه شده 
خود به سازمان لیگ اطمینان دارند. 
البته اگر ادعای آل اسحاق درباره اینکه 
با وساطت وزیر ورزش و جوانان این 

مشکل برطرف شده، صحت داشته 
باشد ممکن است این ماجرا در نهایت 
یک چالش بزرگ را برای متولیان ورزش 

ایران به وجود آورد.
با توجه به اهمیت ماجرا نیاز است که 
مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه 
استقلال توضیح شفافی درباره ادعای 
مطروحه از سوی آل اسحاق ارائه کند 
تا مشخص شود با چه مدارکی توانسته 
تبلیغات محیطی را از آن خود کند و چرا 
چنین فضایی میان باشگاه استقلال و 
سازمان لیگ به وجود آمده که هر بار یکی 
از طرف ها علیه دیگری مصاحبه می کند؟

البته طی ماه های اخیر شاهد بودیم 
مدیران استقلال معمولا در مورد 
مسائلی که در آن تقصیری داشتند، 
سکوت اختیار کردند ولی باید دید این 

بار چه اتفاقی رخ می دهد.

توئیت سیاوش برای ساپینتو ترجمه شد

یزدانی ساز جدایی را کوک کرد!

 zگزارش

تصور می کردیم سیاوش یزدانی با 
بازگشت به ترکیب اصلی استقلال و 
احتمالاً گلزنی های دوباره برای تیمش 
مجدداً خبرساز شود اما مدافع ترکه ای 
باشگاه استقلال ناگهان با انتشار 
متنی اعتراضی به سرمربی اش در 
توئیتر خبرساز شد! یزدانی بی آنکه 
توضیحی درباره چرایی انتقاد مطروحه 
از سرمربی اش بیان کند، مراسمی که 
برای او در حین تمرین استقلال به 
مناسبت تولدش گرفته شد را زیر 
سؤال برد و با لفظی بد این جمله را 

نوشت: »تولد ندیده«!
اینکه یزدانی با چه منظوری این 
جملات را نثار سرمربی اش کرده بدون 

شک برهیچ کس پوشیده نیست اما 
آنچه رخ داده رابطه آقای مدافع را با 
سرمربی پرتغالی استقلال تیره و تار 
خواهد کرد. بعد از انتشار این توئیت 
بلافاصله ساپینتو نیز در جریان آنچه 
یزدانی گفته قرار گرفته است و جملات 
برایش ترجمه شده است اما سرمربی 
استقلال را با هیچ منطقی نمی توان 
بابت جشن کوچکی که به خواست 
مسئولان و شرکت همه بازیکنان در 
حین تمرین برایش گرفته شده، مورد 

شماطت قرار داد.
از سوی دیگر ساپینتو فردی خارجی 
است و چندان در جریان آنچه بر فضای 
این روزها حاکم است قرار ندارد و هیچ 

بعید نبود اگر باشگاه استقلال برای 
سرمربی اش مراسم کوچکی را تدارک 

نمی دید با دلخوری او رو به رو شود.
ید قدری با  نی با  بی تعارف یزدا
محاسبات دقیق تر نسبت به این 
موضوع واکنش نشان می داد و 
حتی المقدور از انتشار توئیت بابت 
این ماجرا خودداری می کرد تا تیمش 

را وارد حاشیه تازه ای نکند.
باشگاه استقلال نیز متأثر از اتفاقات 
د  بو روزی  چند  خیر  ا ی  هفته ها
که فضایی آرام را تجربه می کرد و 
پیش بینی می شد که فضای به وجود 
آمده آرام آرام ثبات فکری بیشتری را 
بر فضای این باشگاه حاکم کند که 

واکنش یزدانی دوباره التهاب را به 
کانون استقلال بازگرداند.

فارغ از همه این مسائل اما به نظر 
می رسد این واکنش بی ارتباط با 
نیمکت نشینی های آقای مدافع هم 
نیست و موضوع جدایی احتمالی 
او در نیم فصل دو هفته پیش نیز از 
سوی رسانه ها مطرح شد. هیچ بعید 
نیست واکنش آقای دکتر ناشی از بازی 
نکردن در ترکیب استقلال هم باشد 
اما انتخاب چنین روشی برای اعتراض 
به سرمربی بیش از آنکه بازگشت او 
را سهل کند، بازگشت او را به تأخیر 

خواهد انداخت.
یزدانی و هر بازیکنی باید بپذیرد 

له  ز هر مسأ ا رغ  که فا
بی  مر سر  ، عی جتما ا
یگاهی  تیمش در جا

است که نباید با چنین 
ادبیاتی شخصیتش لگدمال 

شود. به هرحال شاید لازم باشد که 
یزدانی قدری درباره بالا بردن صبر 
خودش مطالعه کند تا اینچنین 
در آستانه یک بازی مهم فضای 
تیمش را به سمت تنش نبرد و 
رقبا را بابت این اظهارات شاد 
نکند. یزدانی علاوه بر آنکه 
جمله نامناسبی را به کار برده، 
زمان بدی را هم برای طرح این 

موضوع انتخاب کرده است.

 پیغام از کمیته انضباطی 
به باشگاه استقلال

 نه جریمه کم می  شود
نه محرومیت

باشــگاه اســتقلال از زمانــی کــه 
حکــم ســنگین علیــه ریــکاردو 
ساپینتو اعلام شده در پی کاستن 
از جریمه در نظر گرفته شده برای 

ســرمربی خــود اســت. 
طــی روزهــای گذشــته بارهــا ایــن 
ســؤال از ســمت طیف اســتقلالی 
مطــرح شــده کــه چــرا و بــه چــه 
یــد متحمــل  با پینتو  دلیــل ســا
ایــن جریمــه ســنگین شــود؟ در 
همیــن راســتا قرار اســت باشــگاه 
اســتقلال نامه ای را به فدراســیون 
هــش  کا بــا مضمــون  ل  تبــا فو
قــای ســرمربی ارســال  جریمــه آ
کنــد امــا درعیــن حــال پیغام هــای 
غیررســمی بــه گــوش مســئولان 
ایــن باشــگاه رســیده کــه ایــن 
نامه نــگاری درنهایــت هیــچ ثمری 
نخواهــد داشــت و ســاپینتو بایــد 
دو جلســه محرومیــت خــود را 
ســپری و 400میلیون جریمه را نیز 
پرداخــت کنــد. مســئولان کمیتــه 
انضباطــی بــه باشــگاه اســتقلال 
گفته انــد جریمــه 400 میلیونــی 
بــرای دو تخلــف درنظــر گرفتــه 
شــده، ضمــن اینکــه از لحــاظ 
دلاری برابــری می کنــد بــا جرایمی 
کــه کنفدراســیون فوتبــال آســیا 
نــان  در بازی هــای لیــگ قهرما
بــرای تخلف هــای مشــابه درنظــر 

. می گیــرد
 

بازگشت ساپینتو از 
بازی با هوادار

اگر دربی برگزار نشــود و اســتقلال 
و پرســپولیس در هفتــه دوازدهــم 
مقابــل هــم قــرار نگیرنــد، ریکاردو 
ســاپینتو کــه بایــد در بــازی هفتــه 
آینده مقابل آلومینیوم هم از روی 
ســکوها تماشــاگر بازی اســتقلال 
باشــد، فقــط در بــازی بــا هــوادار 
روی نیمکــت اســتقلال خواهــد 
بــود. ســاپینتو در بــازی بــا فــولاد 
از روی ســکوها نظاره گــر تــلاش 
شاگردانش بود و بعد از آن از بازی 
با ذوب آهن هم محروم شد و باید 
در بــازی بــا آلومینیــوم هــم از روی 
ســکو تماشــاگر نمایــش تیمــش 
باشــد. بــه ایــن ترتیب او تــا قبل از 
برگزاری اردوی تیم ملی و تعطیلی 
لیــگ بــرای حضور در جــام جهانی 
یــک بــازی دیگــر روی نیمکــت 
اســتقلال خواهــد بــود و تیمــش 
را در بــازی بــا هــوادار همراهــی 

خواهــد کــرد.
 
 

 پای وحید امیری هم 
وسط آمده!

گلایه استقلالی ها از 
لغو احتمالی دربی

گرچــه هنــوز لغــو دربــی در هفتــه 
دوازدهم رســمی نشده اما به نظر 
می رســد بــا اعمــال نظــر کارلــوس 
کی روش این هفته برگزار نخواهد 
شــد. مســئولان ســازمان لیگ نیز 
در روزهــای گذشــته ایــن موضــوع 
را تأییــد کرده انــد و بــا اینکــه هنوز 
رســماً ایــن ماجــرا ابــلاغ نشــده 
امــا بعیــد اســت کــه بــازی فــوق 
حساس استقلال و پرسپولیس در 
هفته دوازدهم برگزار شــود. حتی 
شــایعه شــده کارلــوس کــی روش 
گفتــه به دلیل اینکه ممکن اســت 
بازیکنــی همچون وحید امیری در 
دربــی مصــدوم شــود، از برگــزاری 
این بازی خودداری شــود که هنوز 
بــه دنبــال این شــایعه واکنشــی از 
ســوی فدراســیون فوتبــال انجــام 

نشــده است. 
البتــه ســهیل مهــدی وقتــی بــا این 
ســؤال مواجــه شــده اعــلام کــرده 
اســم شخص خاصی مطرح نبوده 
اســت. بــا ایــن حــال ایــن ماجرا ها 
هرگز به مذاق استقلالی ها خوش 
نیامــده، چــون آبی هــا کــه تیــم 
بهتــری هســتند دوســت داشــتند 
دربــی در هفتــه دوازدهــم برگــزار 

شــود.

 zسوژه

با توجه به اهمیت 
ماجرا نیاز است که 
مصطفی آجورلو، 

مدیرعامل باشگاه 
استقلال توضیح 

شفافی درباره ادعای 
مطروحه از سوی 

آل اسحاق ارائه کند 
تا مشخص شود با 

چه مدارکی توانسته 
تبلیغات محیطی را 

از آن خود کند و چرا 
چنین فضایی میان 

باشگاه استقلال 
و سازمان لیگ به 
وجود آمده است


